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Mit tudnak a fiatalok 
’56-ról?

Mit tudnak a fiatalok az 1956-os magyar forradalom-
ról és szabadságharcról? – ezt a kérdést tették fel a
városi ünnepségen fellépő vépi diákok, akik a
Kisalföldi Agrárszakképzési Centrum Vépi Mezőgaz-
dasági Technikum, Szakképző Iskola és Kollégium 10.
és 12/c osztályos tanulói.

Elhangzott: az újabb generációk nincsenek teljesen
tisztában ezzel az évfordulóval, de még a szülők,
nagyszülők elbeszéléseiben is sok a bizonytalanság.
Ezt az ellentmondást oldották fel az ünnepi irodalmi
összeállításban, egyúttal tiszteletet adva a hősöknek.
Az összeállítást Peterdiné Nagy Erzsébet tanárnő
készítette kollégáival együtt.

A zsúfolásig megtelt nagyteremben eredeti dokumen-
tumokkal, film-és hangbejátszásokkal emlékeztettek a
kommunista Rákosi-rendszer bűneire, az önkényre, az
emberek megnyomorítására, a szabadság hiányára, az
idegen elnyomásra. A követeléseket rögtönzött felvo-
nuláson mutatták be, majd azt, hogy Nagy Imre veze-
tésével megszületett a fegyveres ellenállás. 
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Akkor, ha a cím érvényes ránk, elhanyagolhatónak tűnik
a probléma, hogy jelenleg már az egyik háziorvosi ren-
delés helyettesítéssel, csupán heti két alkalommal,
hétfőn és pénteken 15-17 óráig zajlik. Ez nagyon kevés,
de megoldást a mai napig nem találtunk a problémára.
Nincs orvos, aki vállalkozna további helyettesítési ren-
delésre.

Mint ismert, dr. Tüske Zsuzsanna doktornő betegsége
miatt nem tudja munkáját ellátni, ezért őt Csanaki doktor
úr helyettesíti. Az asszisztens vállalta, hogy kedden-
ként 8:00-tól a laborvizsgálatokhoz szükséges vér-
vételt elvégzi.

Létrejött egy e-mail-cím is:
drtuskezsuzsanna@gmail.com, melyen a szükséges

receptek felírásában lehet segítséget kérni. A pontos
azonosítás miatt az e-mailben a nevet és a születési
dátumot is meg kell adni a felíratni kívánt gyógysz-
er mellett.

Továbbra is hirdetve van a praxis. Ebben bárkitől
bármilyen segítséget elfogadunk.

Mint sokak számára ismert, Orgovánné dr. Szilágyi
Mariann, az 1. körzet háziorvosa is beadta felmon-
dását, így most ő is a következő félévben keresi a
jelentkezőt az állás betöltésére. Amennyiben ez siker-
telen lesz, akkor az önkormányzatra száll át a praxis
tulajdonjoga, de ettől sajnos orvos még nem biztos,
hogy lesz.

folytatás a 2. oldalon

folytatás a 3. oldalon folytatás a 2. oldalon

Legfőbb kincsünk az egészség 

Rendelet a maszkviselésről
Hol van már a nyári meleg, s vele a remény, hogy talán
megússzuk a Covid- járvány negyedik hullámát? Nincs
szerencséje az emberiségnek. Saját bőrünkön tapasztal-
hatjuk, hogy a betegség újabb és újabb formában támad
bennünket.

Gulyás Gergely miniszterelnökséget vezető minisz-
ter a november 18-án új intézkedéseket jelentett be a
koronavírus negyedik hullámának megfékezésének
érdekében. Ezek szerint kötelező a harmadik oltás az
egészségügyben, illetve a maszkkötelezettség zárt tér-
ben. Ez a kötelezettség november 19-e éjféltől lépett ér-
vénybe. Tehát mindenhol kötelező lesz a maszkviselés,
például az olyan üzlethelyiségekben, ahol rendszeresen
öt főnél többen tartózkodnak. Kovács Péter pol-
gármester elmondta: Vépen a gondozási központ dolgo-
zói 100 százalékban oltottak. A művelődési házban szin-
tén, az óvodában négyen nincsenek beoltva, az önkor-
mányzati dolgozók közül csak hárman nincsenek oltva,
míg a Gameszban mindenki felvette az oltást.
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KRÓNIKA2 VÉPI
folytatás az 1. oldalról

Mit tudnak a fiatalok ’56-ról?
A szovjet tankok visszatérése, a
túlerő azonban legyőzte a hősi
küzdelmet. A jelenlévők hű képet
kaptak a megtorlásról, a bírósági
tárgyalások légköréről, a veréssel
kikényszerített és bosszúállásra
épített súlyos ítéletekről. A hősök
iránti tiszteletüket egyik társuk,

A városi ünnepséget követően a
város vezetői megkoszorúzták a
templom mellet lévő szabadság-
harcosok emlékművét.  

-gyz 

Tőke Alexandra saját versével is
bemutatta: „Tankok törték össze a
szabadság reményét/ puskagolyó
lőtte szitára a nép szabad szívét/ S
mégis mi csak egy napra állunk meg
értük…/ Pedig nekik köszönhetjük,
hogy szabadok lettünk.”, hangzott
az utolsó versszak.

Legfőbb kincsünk az egészség
Országosan nagy a gond: a betöltetlen háziorvosi praxisok száma hihetetlenül magas. Most már abban is kevés-
bé lehet bízni, hogy ide, a nyugati határszélre szívesebben jönnek az orvosok, hisz Szombathelyen is hosszú
ideje vannak betöltetlen praxisok.
Tudjuk, hogy aki beteg, vagy hozzátartozójának azonnal orvosra van szüksége, a leírtak nem jelentenek
megoldást, sőt vigaszt sem. A képviselő-testület törekszik arra, hogy akár szolgálati lakás felajánlásával, akár
letelepedési támogatással orvost tudjon találni az egyre türelmetlenebb vépi betegek ellátására. A már meghird-
etett praxisra eddig senki sem jelentkezett még részletesebb érdeklődés szintjén sem.

-önkormányzat-

folytatás az 1. oldalról

Egy angyalka a Földre tévedt, nem tudja ezen az ide-
gen helyen mitévő legyen, nem találja az utat a
Kisjézus jászolához, így az emberek segítségére van
szüksége. 

Megkeresett engem és megkért, hogy segítsek, de
én ehhez egyedül kevés vagyok. Ezért fordulok
Hozzátok. Szükségem van 23 kedves családra, akik
segítenek úgy, hogy december 1. és 24. között
feldíszítik házukat, az adott naphoz tartozó szám pedig
világít, jelezve az utat az Angyalkának. Ha valaki úgy
gondolja, hogy szívesen részt vesz a kezdeményezés-
ben, jelentkezzen a Vépi Művelődési Házban, valamint
Flinger-Böröndi Marcsinál privátban, és bővebb
felvilágosítást is tudunk nyújtani! 

Advent idején Vépen is kigyúl-
nak a fények az ablakokban,
jelezve az ünnep közeledtét.
Minden nap új ablak jelzi az
aktuális napot mozgó adventi
naptárunkban. Flinger-Böröndi
Marcsi kezdeményezésére már
sokan jelentkeztek, de lehet
még csatlakozni a december
3., 6., 8., 9., 13., 14., 15., 16. napra. 

Kérjük jelentkezzenek a Vépi Művelődési Házban
vagy Marcsinál! A helyszínek titkosak, hamarosan köz-
zétesszük, hogy melyik utcában találják meg a kivilágí-
tott ablakot. Ez lehetőséget nyújt a felfedező út mellett
esti családi, baráti sétákra is.                             - VK

Adventre díszítsük fel a házakat!
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Kinga óvodavezető.  Az óvodában a
megfázásos hullám már a végét jár-
ja, a gyerekek száma megemel-
kedett. A bölcsődében november 8-
án 13 gyerek volt. A Gamesz el-
kezdte fűrészelni a szociális tűzi-
fához beérkezett faanyagot, előké-
szültek a kiszállításokra. -GyZ

keknek. Többek közt ezekről
döntöttek a november 8-i ve-
zetői (kép) értekezleten.  Ko-
vács Péter polgármester ja-
vaslatára a zárt helyeken és a
városházán is kötelezően be-
vezették a maszkviselést. Az
óvodában és az általános isko-
lában korábban történt gyer-
meki és szülői megbetegedések
okán szükségessé vált ez a döntés.
– Mind a tanulók, mind az óvodá-
sok és bölcsődések, valamint a peda-
gógusok védelme is ezt kívánja,
fogalmazott Molnár Krisztina
iskolaigazgató és Alpárné Pálma

KRÓNIKA 3VÉPI

Rendelet a maszkviselésről
A szombathelyi kórházban látogatási
tilalmat rendeltek el, és a betegek
számának növekedése miatt újabb
kórházakat vontak be a koronavíru-
sos betegek ellátásába.

Mint ismeretes, az új megbe-
tegedéseket a delta variáns okozza.
Orbán Viktor szerint az oltatlanok
életveszélyben vannak, mert őket

Galgóczi Ágnes, a Nemzeti Nép-
egészségügyi Központ osztályve-
zetője november 8-án elmondta: a
kormány újabb oltási kampányt
tervezett a november 22-i hétre,
amikor az oltatlanok is előzetes
időpontfoglalás nélkül vehetik fel a
vakcinát bármelyik oltóponton.

- GyZ

megtalálja a vírus, és ha ez megtör-
ténik, akkor súlyos állapotba kerül-
hetnek, hangoztatta a miniszterelnök
a Kossuth rádióban november 5-én
reggel. Éppen emiatt mindenkit arra
kér, hogy oltassa be magát. A legfon-
tosabb védelmi intézkedés a vakci-
na: 10 millió adag oltóanyag van, és
az év végéig még 5 millió érkezik. 

folytatás az 1. oldalról

Vépi helyzetkép 
– Sajnos ismét emelkedik a koro-
navírussal fertőzött tünetes és nem
tünetes egyének száma. A gyer-
mekeket, főleg az ifjú korosztályt
sem kíméli.  Közöttük is van
tünetes és tünetmentes szép szám-
mal. A tünetek elkülönítése a hagyo-
mányos influenza és a COVID
között nehéz. Csak együttes – szü-
lő, gyermek, ifjú és orvos – meg-
beszélésével lehetséges. Egy-két
napos folyamat, pontos megfigye-
lés és az így észlelhető állapotvál-
tozás sokat segít a helyes diagnózis
felállításában. Ehhez a fenti négyes
együttes akaratképzésére, illetve a
pontos tünetek elmondására van
szükség. Ezért rögtön nem hívunk
be senkit a rendelőbe, hanem elő-

hullámot komolyabb veszteség
nélkül együtt át fogjuk vészelni –
írta lapunknak dr. Garda Károly
(kép) házi gyermekorvos.

zetesen megbeszéljük a fennálló
tüneteket. 

Itt mindenkinek nagy a felelős-
sége.  A felelősség fontosságát az
is jelzi, hogy gyorsan terjed a ví-
rus. A tünetmentesek sajnos átad-
hatják, és akinek átadták, azoknak
tünetük is lehet. Ezért a telefonos
állapot-megbeszélésénél arra is ki
kell térni: kivel érintkezett, kikkel
él együtt a gyermek. Sajnos van-
nak, akik ezt nem tartják fontosnak
és hallgatnak. Még nagyon fontos
tudnivaló, a kórokozó direkt és in-
direkt vizsgálati meglétének esetén
hatósági listába vétel következik,
annak összes következményével.
Bízom abban, hogy Vépen sok az
oltott, sőt még több lesz, így ezt a

Elmaradó rendezvények
A vírushelyzet intenzív fokozódása
következtében elmaradnak a kö-
vetkező időszakra tervezett nyilvá-
nos rendezvények, például a mű-
velődési házban a szülőkkel közös
Márton-napi rendezvény. Lemond-
ták a november 17-i önkormányza-
ti nyugdíjasok találkozóját és az
Erzsébet-napi karitász rendezvényt
is. Iszakné Koszorús Judit művelő-
désiház-vezető azt javasolta, hogy
a Mikulás-napi városi rendezvényt
ne egy helyen, a főtéren összezsú-
folva tartsák meg, hanem a város
utcáit több autóval körbejárva ad-
ják át a kis ajándékokat a gyere-
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A kerékpárút építésével kapcsolatos intézkedések
Meghozták a képviselők az eddigi
legfontosabb intézkedéseket a
Szombathely–Vép közötti kerék-
párút építésével kapcsolatban a
testület október 19-i ülésén. 

Áttekintették a közbeszerzési
dokumentumokat, a tervezés folya-
matait és létrehozták a háromtagú
bíráló bizottságot, melynek tagjai
műszaki ellenőr, pénzügyi és jogi
szakemberek. Megkezdődött az
építéshez az építési területek meg-
vásárlása, egy terület esetén kisa-
játítási eljárás indul, több területet
térítésmentesen kap meg az önkor-
mányzat. 

A képviselők véleményezték az
általános iskolai felvételi körzetet:
a döntés szerint továbbra is csak
Vép, illetve Bozzai településekre
terjed ki az iskolai körzet. 
Döntöttek a Szent Imre utcai járda

Pados Róbert önkormányzati kép-
viselő szerint – aki neves kör-
nyezetvédő, egyúttal szakmai vál-
lalkozó is – az ominózus kiskastély
környéki faapríték-porszennyezés
óta több lehetséges helyszín is
felmerült hasonló tevékenység
elvégzésére. 
Ám ezek közül a lakosságnak ed-
dig az egyik alternatívaként lehet-
séges tér nem felelt meg, így to-
vább keresik a megfelelő meg-
oldást. 

– A helyszín kiválasztása azért
nehéz, mert az önkormányzatnak
nincs saját területe, így azt vásárol-
ni kellene, ráadásul egy olyan
helyen, ahol senkit nem zavar a
tevékenység, de mégis könnyen
megközelíthető, tette hozzá azzal,
hogy az új zöldudvar kialakítása
nem lesz egyszerű.            -GyZ

építésére beadott öt ajánlat között.
E szerint a legalacsonyabb ajánla-
tot adó helyi Geomé Kft. építheti
meg a járdát, melynek önkormány-
zati önrésze 10 millió 361 ezer
forint lesz.

A különfélék között ismét
előkerült a zöldudvar ügye, mely-
nek egy variációja a Táplánszent-
keresztre vezető út mentén lenne.
Ám ezt a testület nem támogatta.
Kovács Péter polgármester ezért
szakértők bevonásával újabb
lehetőségeket mérlegel. Szó esett
még a településrendezési terv
kötelező felülvizsgálatáról, amit
elindítanak, de a végleges meg-
oldás csak jövőre várható.                   

Információnk szerint továbbra
is keresi a városvezetés az új zöl-
dudvar helyét. Azt a helyet, mely
mindenkinek megfelelő. 

„Tök”életes Nap Bozzaiban
Immáron 10. éve tarthatjuk meg
október végéhez közeledve a Tök
Jó, Tökéletes napunkat. Október
23-án az időjárás kegyes volt
velünk és nem kellett a Faluházba
szorulnunk, így a Gólyafészek
Játszótér telhetett meg újra élettel
és tökkel (kép). Aminek nagyon
örültünk, hiszen az idén is szép
számú érdeklődőt vonzott a ren-
dezvény: 33 felnőtt és 40 gyermek
jött el tököt faragni. A délutánt a
Bozzaiak Bozzaiért Egyesület szer-
vezésében az InciFinci Gyermek-
foglalkoztató boszorkányosan jó 

Nagy János:
Nézd!

Nézd, te is az ablakodon
utolsó pompáját az ősznek,
most a felhők raja is tovafut

az ökörnyál fehér koszorút
a levelek piros palástot szőnek!

Nézz csak az úton végig
levelek hullása halk őszi zene
az elmúlt nyár varázs melege
szívemet hozzád elkísérik.

Nézd, lábad elé az októbervég
már teríti színes szőnyegét,

s egyre szorosabbra húzzák
a ködkabátjukat a fák!

Nézd, a szemedből még egy sugár
fénye elindul, s ide hull rám,
tétova kezemmel nyúlok utánad,
s nem érlek el…de messze vagy!

programja színesítette: gyermekek
és szüleik is jól szórakoztak az
ötletes feladatokban. Közben
készültek a töklámpások is, vidá-
mak, viccesek és félelmetesek
egyaránt. Aki a nagy munkában
megszomjazott, megéhezett, azt
terített asztal várta finomabbnál
finomabb süteményekkel és meleg
teával. A délutánt arcfestéssel zár-
tuk, ahol készültek a Halloween
ihlette alkotások, de persze cicák-
ból és tigrisekből sem volt hiány.
Felemelő érzés ennyi boldog gyer-
mekarcot látni. 

– Fanni
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Közmeghallgatás Bozzaiban
A képviselő-testület körbejárta a
kérdést, és arra jutottunk, hogy a
környezet védelme, a település
tiszta levegője megéri ezt a lépést,
hiszen a keletkezett zöldhulladék
elszállítására az STKH Sopron
mint hulladékgazdálkodó biztosít
lehetőséget a megvásárolható zöld-
hulladékos zsákok elszállításával,
illetve egyéb lehetőségként a
keletkezett nagyobb zöldhulladék
ledaráltatható vagy konténer bér-
lésével elvitethető. Természetesen
tisztában vagyunk vele, hogy ezek
mind anyagi ráfordítással és több-
letmunkával járnak, azonban a fő
szempont mégiscsak a tiszta leve-
gő megtartása lenne. Az önkor-
mányzat minden háztartásnak biz-
tosított 2 db zöldhulladékos zsákot

a megfelelő információk kísére-
tében indulásképpen. A magam
részéről azt gondolom, hogy jogos
a lakosság problémafelvetése, hi-
szen minden településen egysége-
sen kellene betiltani az égetést,
ahogy arról első körben szó volt,
ugyanakkor országos megoldást
kellene találni a zöldhulladék
kezelésére is, hiszen önkormány-
zatilag ezt megoldani, főleg a kis-
településeken nagyon nehéz lenne.
Ugyanakkor fontos a lakosság
szemléletváltása is, hiszen gyer-
mekeink jövőjét nagyban befolyá-
solja a levegő minősége, és amit
meg tudunk tenni ennek védel-
mében, azt meg is kell, hogy te-
gyük.    

– Héra-Csizmadia Fanni

Az idei október 19-i közmeghall-
gatáson beszámoltunk a költ-
ségvetés helyzetéről, melynek
bevételi és kiadási oldala egyezett,
vagyis 47 millió 962 ezer 471
forint volt. A legfőbb téma, amely
a lakosság részéről felmerült, a
kerti avar és nyesedék égetésének
tilalma volt. Mint már ismert prob-
léma, a képviselő-testületeknek
kötelezően vissza kellett vonni a
kerti hulladék égetésére vonatkozó
helyi rendeleteket, mivel orszá-
gosan betiltották ezek égetését.
Miután Bozzai község képviselő-
testülete ennek eleget tett, kor-
mányzati döntés született arra vo-
natkozólag, hogy a veszélyhelyzet
fennállásáig újra hatályba lehet
helyezni e rendeleteket. 

Szemétszedés 

helyi lakosság hulladéklerakása
okozza, hiszen az önkormányzat
évente szervez lomhulladék- és
elektronikaihulladék-elszállítást
ingyenesen a lakoság részére, illet-
ve igyekszünk minden tőlünk tel-
hető segítséget és információt
megadni a keletkezett hulladékok
kezelésének lehetőségeiről. A ren-
delkezésünkre álló fórumokon
igyekszünk felhívni a lakosság
figyelmét a különböző hulladékok

kezelésének lehetőségeire: az
STKH hulladékudvarába a meg-
adott mennyiségig ingyen leadható
például gumiabroncsból és építési
törmelékből is. A szervezőkkel és
résztvevőkkel együtt abban re-
ménykedünk, hogy évről évre ke-
vesebb hulladékot szedhetünk
majd össze, és egy kellemes séta
mellett beszélgethetünk egyszer
üres zsákokkal a kezünkben.  

– H.CS.F.

A Bozzaiak Bozzaiért Egyesület az
elmúlt évekhez hasonlóan a "Te
szedd!" akcióhoz csatlakozva az
idén is szemétszedést hirdetett ok-
tóber 23. 10 órára a Faluház elé,
ahol 9 felnőtt és 13 fiatal gyűlt ösz-
sze. A gumikesztyűk és zsákok ki-
osztása után két csoportban indul-
tunk, a főleg felnőttekből álló cso-
port indult a Fő utca végét és a
Csordahajtót megtisztítani, hiszen
az elmúlt évek tapasztalatai sajnos
azt mutatják, hogy ott jelentősebb
a különböző hulladékok lerakása.
A főként gyermekekből és fiata-
lokból álló csoporttal a Fő utca, Új
utca, Bárdos utca útvonalat jártuk
végig, ahol valóban minimális
szemetet szedtünk össze (kép). 
A legfőbb cél, természetesen a tisz-
ta környezet mellett a fiatalok
szemléletének alakítása, hiszen
biztos vagyok benne, hogy az a 13
fiatal, akik eljöttek és segítették ezt
a nemes célt, nem fognak szeme-
telni, sem Bozzaiban, sem máshol.
Ugyanakkor a legnagyobb prob-
lémát véleményem szerint nem a
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Iskolánkban 2021. november 12-
én tartottuk az 5. osztály hagy-
ományos felsőssé avató ren-
dezvényét. 
A diákönkormányzat lelkesen
készült az eseményre, a programot

a DÖK-tagok állították össze. 
A szigorú járványügyi intéz-

kedések miatt csak az 5. osztály
vett részt az eseményen, és sajnos
iskolai discót nem tudtunk tartani.
A diákoknak különböző feladatok-

Felsőssé avatás a Hatosban
ban kellett bizonyítaniuk, hogy
megértek a felső tagozatra.

A feladatokban szükség volt a
kreativitásukra, megfelelő kommu-
nikációra és együttműködésre. 
A sikeres feladatmegoldások után
esküt tettek, melyben megfo-
gadták: méltón képviselik isko-
lájukat és példamutatóan viselked-
nek. 

A rövid, de tartalmas avatón a
szervezők és résztvevők is jól
érezték magukat.

Reméljük, hogy legközelebb egy jó
hangulatú discóval tudunk majd
ünnepelni!

Reiner Dóra 
– DÖ- segítő pedagógus

A TeSzedd! – Önkéntesen a tiszta
Magyarországért! akció ma hazánk
legnagyobb önkéntes mozgalma. 

A szemétgyűjtési program
keretében szerte az országban
„nagytakarítanak” a TeSzedd! 

TE SZEDD!
lelkes önkéntesei. Azért teszik,
hogy közösen, összefogva meg-
tisztítsák szűkebb-tágabb környe-
zetüket. Így tettünk mi is a Hatos
iskola felsős diákjaival.

Koordinátorként csatlakoztunk
a mozgalomhoz, és igyekeztünk is-
kolánk teljes területét, udvarát,
parkját, kertjét és a szűkebb kör-
nyezetét megtisztítani. Gyűjtöttünk
mindent, ami kézzel, kesztyűben
biztonságosan szedhető és zsákban
gyűjthető volt (kép). 

Az akcióhoz csatlakozni nagy-
szerű lehetőség volt, ugyanis az
összegyűjtött hulladékok szállítási
költségeit, valamint a hulladék
összegyűjtéséhez szükséges eszkö-
zök (kesztyű, zsák, kötöző) biz-
tosítását is az Innovációs és Tech-
nológiai Minisztérium vállalta.

Köszönet és dicséret diákjainknak
a lelkesedésért és a szorgalomért! 

- Bándoliné Pájer Éva
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Pályaorientációs napot rendeztek a
Hatos Ferenc Általános iskolában
november 15-én.

Az alkalomból a 7-8. osztályos
diákok több vállalkozás és intéz-
mény munkájával ismerkedtek
meg, hogy minden diák megtalálja
majd a neki legmegfelelőbb kö-
zépiskolát. Jártak a vépi önkor-

mányzatnál, fodrásznál, kozme-
tikusnál, a Katona pékségben és a
rendőrségen. A gyerekek kérdez-
hettek az őket érdeklő foglalkozá-
sokról. A Városházán például bele-
kóstolhattak a közigazgatás sokré-
tű feladataiba. Ott a vetítettképes
(kép) előadásból kiderült, hogy
hány lakosú a város (és Bozzai), ki

és hogyan lehet
polgármester,
hány tagú a kép-
viselő-testület
és milyen vég-

zettségek kelle-
nek egyes munka-
körök betöltésé-
hez. 

Szó esett a
költségvetésről,
az adózásról, az
egészségügyi, szociális, művelő-
dési vagy városgazdálkodási fela-
datokról éppúgy, mint a civil
szervezetek támogatásáról. Végül
pedig „visszakérdezték” a város-
vezetők, hogy mit jegyeztek meg a

diákok a közigazgatás bonyolult
rendszeréről. 

Aki jól válaszolt, annak csoki volt
a jutalma. Köszönjük Kovács
Péternek, dr. Hoós Annának,
Lakicsné Holdosi Tímeának,

Léránthné Holdosi Gabriellának,
Katona Istvánnénak, Bíró István-
nak, hogy a rendelkezésünkre áll-
tak.

Szalay Gabriella 
munkaközösség-vezető

Iskolások a Városházán
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Az animátorok által vezetett tan-
ösvény részeként az egyes állomá-
sokon hosszabb időt szenteltek az
életfának, ahol az ősmagyar vallás-
ról kaptak rövid összefoglalást, és
a jurtának, amelybe belépve meg-

ismerkedhettek őseink mindennap-
jaival. Az íjászpályán (kép) auten-
tikus íjászbemutatót tartottak a
gyerekek aktív részvételével.

Megtapasztalták, hogy egy szél-
energiával működő vízszivattyúzás
a tóból miként kapcsolódik be a
gazdaságba, továbbá megtanulták
a gabonamalom működését, saját
maguk őröltek lisztet egy kis kézi
működtetésű gabonamalomban.
Kedvencek voltak az őshonos ma-
gyar állatfajták és a vadaskert a
bivalykarámmal. 

A sok-sok élmény, a gazdag prog-
ram, a vidám együtt töltött délelőtt
feledtette velünk az amúgy hideg,
morcos novemberi pénteket.
Nagyon jól éreztük magunkat!
Köszönjük a szervezőknek!

Bándoliné Pájer Éva

Kirándulás a Csodaszarvas Tájparkba
Iskolánk diákjai sikeres pálya-
munkát nyújtottak be a Rába-híd-
végi Csodaszarvas Tájpark által
meghirdetett „Természetközeliség
és ÖKO szemlélet” című pályázat-
ra. 

A pályamunkával 25 ötödikes és
hetedikes tanulónk egy félnapos
programot nyert, és ezzel részvételi
lehetőséget a Rábahídvégi Táj-
parkban megrendezett szemlélet-
formáló workshopon. 

A program során a gyermekek
elméleti és gyakorlati szinten is
megismerkedtek a környezettuda-
tosság, a hagyományőrzés és az
ÖKO szemlélet több formájával.
Információt kaptak a szelektálás
alapjairól, a hulladék-szelektálás

fontosságáról.
Az ÖKO ponton kihelyezett sze-
lektív hulladékgyűjtőbe ők válo-
gathatták a hulladékot. 

Tájékoztatjuk Tisztelt Ügyfeleinket, hogy 
december 23-án (csütörtökön) 

nem lesz ügyfélfogadás
a Vépi Közös Önkormányzati Hivatalban.! !

Házasság:
Takács Dávid és Orsós Henrietta
Vanessza 

Születés:
Kiricsi Zoltán és Hajós

Eszter leányai Lia és Zoé (ikrek)
• Horváth Bálint és Tóth
Klaudia fia Benett

Haláleset: 
Gombkötő Miklósné (1942)

Hunyadi u. 42. •  Gyenei Sándorné
(1930) Rákóczi u. 16.  •  Hideg
Győző (1965) Kinizsi u. 20.  •
Kajcsos Imre (1949) Petőfi u. 40.  •
Katona Ignác István (1929) Béke
u. 48. • Marton Sándorné (1928)
Ferenc major 1/b 5 ajtó   •  Szemes
István (1965) Petőfi u. 78. •
Takács Tibor (1955) Béke u. 49.

Anyakönyvi hírek

A Hatos Ferenc
Általános Iskola és

Alapfokú
Művészeti iskola

programjai:
A járványhelyzethez igazodva
rendezzük meg a tervezett pro-
gramokat, ennek megfelelően a
változtatás jogát fenntartjuk.
• December 2. – Múzeumpedagó-
giai foglalkozás a 6.a osztálynak   •
December 6. – Érkezik a Mikulás
•  December 11. szombat –
Tanítási nap /pénteki napot
tanítjuk/   • December 12-17. –
Iskolánk ERASMUS+ pályázat
keretében virtuális Mobilitáson
vesz részt, a fogadóország Horvát-
ország, Sibenik   •  December 20.
– Iskolai karácsonyi ünnepség    •
December 22. – Január 2. – Téli
szünet
•  2022. január 3. – Első tanítási
nap
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A 

 KEHOP-5.4.1-16-2016- bemutatjuk, hogy 

otthont 

 

. 

  

-

  

A  

   Most vissza nem 

 

 

1.  

forint. 

2. 

villamos energia   

https://napelem.palyazat.gov.hu/  

Amennyiben szeretne nyerni egy ingyenes , akkor 

 A t tesztet szkennelje be, vagy 

2021. december 15- -ig e-mailen 

office@bfh.hu.  
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 KEHOP-5.4.1-16-2016-00585 

:   

 

E-mail  

 

 

 

 

 

- sel 

 
 

1) fosszilis energia a 5 kW napelem, 14 

- ablakok ? 

a. maximum 10%-kal 
b. maximum 20%-kal 
c. 40-50%-kal 

 
2)  

a. lesz, 
 

b. mert melegvizet termelek magamnak 
c. mert 

 

3) Melyik  

a.  
b. -4  
c. a  

 
 

a.  

b. tudatos  
c.  
d.  

 
     

 

Az EU  

adataimat a 
,  
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Van egy vizes lemosásokra alkal-
mas sziget is, a kert ásott kútjának
köszönhetően, de a kissé hűvös
időben erről inkább lemondtunk.

Városunk gyermekorvosa, Dr.
Garda Károly elkötelezett híve és
népszerűsítője ennek a kiváló
módszernek. Az ő megkeresésére
iskolánk is csatlakozott ehhez a
programhoz. Ennek egyik része
volt, hogy intézményünkből 3
érdeklődő pedagógus tovább-
képzésen vett részt, és tanulóink
ellátogattak Ölbőre.

Érdemes sétát tenni a gyógy-
füves ház kertjében, leülni egy
pohár citromfüves, levendulás

Néha nem is gondolnánk, hogy
milyen értékek, kincsek vesznek
körül bennünket.
Nagy szerencsénkre néhány lelkes,
természettudatosan gondolkodó
ember kezdeményezésére a Szom-
bathelyi Egyházmegyei Karitász
munkatársai elkezdték felkutatni
azokat a helyeket, ahol szabadon is
terem gyógynövény, egész gyújto-
ványfű- és mentaligeteket találtak.
Ezután Dr. Veres András megyés
püspök javaslatára hasznosítani
kezdték a természet kincseit. A
plébániák kertjei parlagon hever-
tek, gondolták, ezek alkalmasak le-
hetnek a gyógynövények termesz-
tésére. Így indult útjára a gyógy-
növény gyűjtését, termesztését
végző tevékenység a Szombathelyi
Egyházmegyei Karitászban.

Iskolánkhoz legközelebb az
Ölbői Szent Miklós Gyógyfüves
Ház és Kneipp Kert esik, amit a 4.
évfolyam tanulói október közepén
meglátogattak. A Gyógyfüves Ház
munkatársa mesélt a gyógynö-
vényekről, azok hatóanyagairól,
alkalmazási területeiről. 

A gyerekek mindent megszagol-
hattak, megízlelhettek, mert az itt
termesztett növények nem talál-
kozhatnak semmilyen mesterséges
szerrel. A bátrabbak a Kneipp-
taposót is kipróbálták (kép). 

vagy mentás tea mellé. 
Ezeket gyerekeink is megkóstolták
vendéglátónk jóvoltából. Öröm
volt látni, hogy tanulóink nem
utasították el, hanem kipróbálták
és egyöntetűen állították, hogy fi-
nom volt és otthon is gyakrabban
fogyasztanak gyógynövényből
készült teákat.

Köszönjük a lehetőséget iskolánk
alapítványának.

Pethőné Szakály Ilona és
Révi Renáta tanítók és 
a 4. osztályos tanulók

„A természet a legjobb gyógyszertár” (Sebastian Kneipp)
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romboló tevékenységét. Utóbbit
előbb egy elsüllyedt hajóronccsal
illusztrálja, majd egy tankhajó olaj-

szennyező létével
bizonyítja. 
A kis és nagyhalak
˝természetesen”
beszélgetve kere-
sik a módját an-
nak, hogy miként
lehet megvédeni
élőhelyüket, pél-
dául a gyönyörű
korallzátonyokat a
pusztulástól.

Az óceán csodái a Vadvirág óvodában
Ennek egyik módjaként össze-
fogást sürgetnek. 

– Én már sok mindent megéltem
ebben a kegyetlen világban, mond-
ja a tapasztalt halacska, miközben
javasolja, hogy keressék meg
Cassandrát, aki tudja a megoldást a
zátony megmentésére. 

Amolyan tudományos ismeret-
terjesztő módon az is kiderül, hogy
mi az összefüggés a Hold állása és
a vízszint emelkedésének szük-
ségessége, vagyis az óceán
légzésének javítása között. 

Meg kell tehát törni a varázslatot,
melyet az is segít, hogy énekelni is
kezdenek a bálnák. 

Képünkön a víz alatti világ szép-
ségei, valamint a Pitypang és a
Pipitér csoport kicsinyei.  gyz-  

Valóságos oceanáriumot építettek
november 9-én a vépi Vadvirág óvo-
dában, hogy a kicsik, mintegy 110-

en, megismerkedhessenek az óceá-
nok élővilágával egy mesefilm for-
májában. A 30 perces panorámás ké-
pes alkotás középpontjában egy na-
gyobbacska tapasztalt halacska mu-
tatja be kisebb barátjának a hatalmas
víz csodáit, a víz alatti korallzáto-
nyokat (képek), a különlegesebbnél
különlegesebb élőlényeket éppúgy,
mint például a víz alatti vulkánkitörés
hatásait, illetve az ember környezet-
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szegény koldust. Később, amikor
Márton lefeküdt aludni, különöset
álmodott. Álmában Jézust látta és a
vállán az a fél köpönyeg volt, amit
ő adott a koldusnak. Ezért otthagy-
ta a hadsereget és pap lett belőle.
Nagyon szerették mindenütt, mert
jóságos volt és mindenkinek segí-
teni próbált. 

E nemes cse-
lekedet tette őt
püspökké, mely

méltóság annyira nem volt ínyére,
hogy elbújt egy libaólba. A libák
azonban elárulták gágogásukkal a
náluk megbújó rejtekhelyét. 

„Száz liba egy sorban…,”
Így aztán századok óta hat a
mítosz, a jótékony, emberszerető
példa, melyre emlékezve az óvoda
mintegy száz gyermeke énekelve,
kis lámpásokkal a város főterére
(kép) vonulva mutatta meg, hogy
érzik, értik a gondoskodás fontos-
ságát.  - gy

… Szent Márton napján énekelve,
rajzolva ismerkedtek az egész vilá-
gon szentként tisztelt Márton
püspök történetével, életével a
Vadvirág óvoda kicsinyei novem-
ber 11-én.

Ugyan megint közbeszólt a
világjárvány az ünneplésbe. Élő
libát nem tudtak bemutatni az óvó
nénik, de mind a hat csoport óvo-
dásai feltalálták magukat. Elkép-
zeléseik, fantáziájuk alapján fes-
teni, rajzolni, ragasz-
tani kezdtek. Aztán
képeik alapján létre-
jött a nagy mű: a
Gólyahír csoport
tagja, a hatéves Tan-
csics Fanni gyönyö-
rű, igazi tollas libát
készített. (képünk) 
A Pitypang csoport-
béli négyéves Szalai
Ádám pedig megraj-
zolta és ki is színezte
az egykori római lo-
vas katonát (kép).
Azt az embert, aki
felül tudott emelked-

ni saját korlátjain, aki lelkiisme-
retének parancsára fele köpenyét
kardjával kettévágta, hogy meg-
mentsen a fagyhaláltól egy útszéli
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A Nefelejcs Nyugdíjas
Klub tagjai jókedvű
műsorral köszöntötték a Szent
Márton-napot november 11-én.
Sági Józsefné Anci mondott kedv-
csináló mulatsági köszöntőt, köz-

ben megemlékezett az évezredes
hagyományról, azon belül pedig
Márton életéről, jótettéről.  Bá-
torfiné Magdi Vörös Judit Márton

nap című versét mondta. Szeke-
resné Erzsi, Szent Márton legen-
dájáról, a köpenyről verselt. Hen-
déné Vali pedig szokásához híven
mesélt: Alekszej Tolsztoj Márton
Lúdjai címmel. 

A Márton-napi lúd-
lakoma egészen a ró-

maiakig nyúlik vissza, amikor
Aesculapius ünnepén (éppen no-
vember 11-re esett) libát fogyasz-
tottak a polgárok, ez a hagyomány
pedig ugyan kissé új köntösben, de
a későbbiekben is tovább élt.
Manapság – általában – már csak a
finom libasültekkel emlékezünk
Szent Mártonra, pedig régen több
néphagyomány is kötődött az
ünnephez. Például jósoltak a meg-
sült liba csontjából: a rövid, barna
csont sáros, lucskos, míg a hosszú,
fehér szép havas telet ígért. Úgy
tartották, ha Márton fehér lovon
jön, enyhe tél várható, ám ha bar-
nán, akkor kemény hónapoknak
néznek elébe. – A hagyományt mi
is folytatjuk, igaz nem libasülttel,
hanem kacsával, de tudjuk, a kacsa

közeli rokona a libának. Én min-
denkinek jó étvágyat kívánok a
kacsacombhoz, és egészségetekre
a finom nedűt, ki-ki amit épp fo-
gyaszt – mondta a klubvezető.

VK – Fotó: Tancsics Anna

KRÓNIKA14 VÉPI

A nyugdíjas klub Márton-napi A Vépi Művelődési Ház
és Könyvtár

Hétfő:
16:00 Ovis torna Dórival
18:30 Református istentisztelet                 

(a hónap első hétfőjén)
17:30-19:00     HATHA YOGA
18:00-19:30     Jáde Hastánc Klub
Kedd: 
18:00-19:00     Gyógytorna Ildivel
18:20-19:20     Fitt Body Training 

Katával
Szerda: 
8:00-12:00       Falugazdász foga-

dóórája
Csütörtök:
14:00-16:00     Nyugdíjas klub
17:30-19:00     HATHA YOGA

Péntek:
18:00-19:00    Gyógytorna Ildivel 

Egyéb tervezett programok
November 26. Adventi forgatag a
Főtéren (Iskola Szülői Közösség)
December 5. Jön a Mikulás!

Tervezett rendezvényeink az
aktuális járványügyi rendeletek
függvényében valósulnak meg!

Naprakész információk a 
kihelyezett plakátokon, a 

Vépi Művelődési Ház és Könyvtár
Facebook oldalon és a

www.vep.hu weboldalon

rendezvénye

Megváltoztak a látási és útviszonyok
Az elmúlt időszakban a vépi körzeti megbízottak egy férfit elővezettek, mert a bírósági tárgyaláson nem jelent
meg, valamint egy másik férfit, aki a kiszabott pénzbírságot nem fizette be. Egy gépkocsivezető úgy
közlekedett, hogy a gépjárművet kivonták a forgalomból, ezért szabálysértési eljárást indítottak vele szemben.
Egy nő megszegte a karanténkötelezettséget, ezért közigazgatási eljárás indult ellene. Egy idős hölgy magate-
hetetlen állapotba került közterületen, ezért gondoskodtak egészségügyi intézetbe szállításáról.
A körzeti megbízottak felhívják a lakosság figyelmét a megváltozott látási és útviszonyokra, ezért indokolt a
járművek felkészítése. Fontos a kerékpáros közlekedők megfelelő kivilágítása, amit fokozottan ellenőriznek.                 

–Vépi kmb
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KRÓNIKA
Németh Dénes díja a „Legjobb dokumentumfilm”  

Négy különböző személyiség
lakozik a testében. A film Heni
intézetben töltött mindennapjait
követi, mely során naponta kell
megküzdenie betegségével. A
történet kettőnk szeszélyes kapcso-
latáról is szól, miközben próbálom
megismerni, megérteni őt, és
feltárni a betegsége mögött húzódó
múltbéli rejtélyeket.
A film 2019-ben nyerte el végső
formáját, melyet egy Európán
átívelő sikeres fesztiválkörút kö-
vetett. A számtalan hazai vetítésen
túl bemutatták többek között
Moszkvában, Berlinben, Rijeká-
ban és Barcelonában is. Az Eurá-
zsiai és a Kassai filmfesztiválokon
a „Legjobb dokumentumfilm” dí-
jával jutalmazták. A Bujtor István
Filmfesztiválon elismerő oklevél-
ben részesült. A Magyar Függet-
lenfilm Fesztivál pedig 2019
legjobb dokumentumfilmjének vá-
lasztotta.

Első filmem pozitív kritikai vissz-
hangja még magabiztosabbá tett
elhatározásomat illetően, hogy éle-
temet a dokumentumfilmezésnek
szeretném szentelni. Következő
munkám „Dani szerint a világ”
címmel bátyám önkeresésének
történetét dolgozta fel. Ezt a filmet
is számos fesztivál műsorára tűzte.
A celldömölki Totál Plán Film-fes-
ztiválon pedig a zsűri különdíját
nyerte el.

2020-ban egy régi álmom tel-
jesült: tulajdonosa lettem egy
lakóautónak. Mindig is szerettem
volna nekivágni a nagyvilágnak.

Régtől szerettem volna megszólí-
tani a vépi Németh Dénest, aki
filmrendezőként végzett az ELTE
filmkészítő kampuszán. Eddig nem
sikerült, mert sokat dolgozott
külföldön, vagy éppen lakóautójá-
val járta a világot. Vallomása
szerint ezeket a tapasztalatokat is
feldolgozza majd. Most így
mutatkozik be a Krónika olvasói-
nak. (- a szerk.) 

– Németh Dénes vagyok (kép), 28
éves. 2019-ben szereztem mester-
diplomát az ELTE filmkészítő sza-
kirányán. Néhány rövidfilm után,
2016-ban kezdtem el dolgozni
„Cryene Donovan” című diploma-
munkámon, mely meghatározta az
elkövetkező három évemet.

Ez az egyórás dokumentumfilm
az Intaházai Pszichiátriai Intézet
egyik lakójáról, Heniről szól, aki
egy szokatlan betegségben szen-
ved: disszociatív identitászavara
van. 

Európa-túrám időzítése persze
közel sem volt tökéletesnek mond-
ható. 
Az elmúlt másfél év világ-járványa
nem kedvezett a hasonló kalan-
dokra vágyóknak. Nekem is szá-
mos nehézséggel kellett megküz-
denem. Utazásomat több ízben
megszakítottam. Azonban fel soha
nem adtam, és ez meghozta gyü-
mölcsét. Láttam a toszkán naple-
mentét, megmártóztam a Francia
Riviéra habjaiban, sziesztáztam a
spanyol ég alatt.

Több hónapos bolyongásomat
természetesen kamerám végig kö-
vette. Reményeim szerint a jövő-
ben egy road trip-szerű dokumen-
tumfilm keretében mással is meg-
oszthatom utazásom élményeit.
Közvetlen jövőbeli terveim között
szerepel a Docnomads Erasmus
ösztöndíjra való jelentkezés. Ez
egy egyedülálló két éves doku-
mentumfilm-rendező mesterkép-
zés, mely Budapest, Lisszabon és
Brüsszel szervezésében valósul
meg. A program által összekap-
csolhatnám életem két nagy szen-
vedélyét: a dokumentumfilmezést
és az utazást.

Jelenleg a felvételi filmemen
dolgozom, mely részlet a lakóautós
időkből. Remélhetőleg elnyeri a
döntéshozók tetszését, és új he-
lyek, új kalandok várnak rám. 
– Lám, Vép minden szakmában
”termeli” a hírességeket. Csak így
tovább Dénes!                    

-VK
- Fotó: -Marie- Theres Murko 
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Szerethető Matematika versenyt nyertek 
Nyitott, valóság közeli feladatok
voltak a témák, melyeket dr. Am-
brus Gabriella adjunktus prezen-
tált, Ő koordinálta a szakmai esz-
mecserét.

Az ELTE Savaria Egyetemi
Központ dísztermében október 20-
án rendezték meg a X. jubileumi
SZErethető Matematika (SZEMA)
megyei csapatversenyt. A meg-

mérettetést a Vas megyei tech-
nikumok és szakképző iskolák
diákjai számára hirdetik meg min-
den tanévben. Az idén 19 techniku-
mi és 6 szakképző iskolai csoport
75 tanulója mérkőzött meg egy-
mással.

A csapatoknak a mindennapok-
ban előforduló, valóságközeli fela-
datokat kellett megoldani. Ezen a
versenyen már az IKT-eszközök
szerepe is megjelent, hiszen az
egyik feladatot tableten kapták
meg a diákok. Összesen 5 feladat-
sorral kellett megbirkóznuk egyen-
ként 20 perc alatt. Szerepelt köztük
érdekes geometria (tervezd meg a
lakásod felújítását), mindennapok
matematikája (utazástervezés) és
rejtvény, fejtörő feladatsor is.
Mindeközben a kísérő tanároknak,
oktatóknak szakmai programot
biztosítottak. 

A verseny a KASzC Vépi Mező-
gazdasági Technikum, Szakképző
Iskola és Kollégium számára na-
gyon szép eredménnyel zárult. 

A technikumi tanulók a legjobb
rejtvényfejtő csapat különdíját
kapták meg és a középmezőnyben
végeztek. A „Szám-talanok” csa-
pat tagjai Kovács Noé (11.C),
Laczó Zoltán (11.C) és Varga
László (10.C) voltak. (kép)

A szakképző iskolai tanulók
versenyében a „Nemszázas” elne-
vezésű csapat bizonyult a legjobb-
nak, ők hozták el az első helye-
zettnek járó vándorserleget. 
A nyertes csapat tagjai: Horváth
Milán (10.A), Kovács Huba (10.B)
és Sárközi Dávid (10.A).(kép)

Mindkét csapatra méltán lehet
büszke az iskola és a város is. 

-Kovácsné Végh Judit 
felkészítő szakoktató 

2021.nov próba_2017 maj  2021. 11. 18.  18:05  Page 16



Csapatunk jól szerepel az utolsó
fordulókban is, talán a Sárvár
elleni hazai mérkőzés volt az
egyetlen a szezon során, amikor a
játékosok maguk alatt teljesítettek,
ám szerencsére ez a törés csak egy
meccsig tartott. Szép játékkal sike-
rült verni az Egyházasrádóc, a
Zanat-Haladás csapatát, és bra-
vúros döntetlent értünk el a Király
Se ellen is. Egyre jobban látszik a
tabellán, hogy mi várható ettől az
őszi szezontól. 

Mindig az aktuális kormányren-
deletnek megfelelően hozunk dön-
tést. A kezdés jövőre január köze-
pén lesz. Egy műfüves, egy terem-
és egy kinti edzéssel hetente. Már
az összes edzőmérkőzés le van köt-
ve. 
A teljes listát a következő számban
fogjuk közölni.
Addig is az egész egyesület nevé-
ben kívánunk mindenkinek kel-
lemes ünnepeket és boldog újévet!
Jövőre is Hajrá Vép!         - Pajor

Szerencsére a Vép VSE itt van
most is a top csapatok közt.
Még van egy utolsó bajnoki mér-
kőzés itthon Rábapaty ellen. Ha
minden jól alakul a többi pályán és
nálunk is, akkor a 3. helyen zárjuk
az őszt, ha nem, akkor a 4. helyen.
Nagyon szoros az eleje, mert csak
pár pont van az első 4 csapat kö-
zött.
Utána jól megérdemelt szünetre
megy mindenki. Hogy előtte lesz-e
bankett, majd eldől. 
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Foci: most is a toppon

Bronzérmes lett az Országos
Roncsderbi Bajnokságban a vépi
Speed Car Autómotorsport
Egyesület, tájékoztatta lapunkat
Lakatos Róbert (kép) egyesületi
elnök. Az éves futamok lezárásával
az országos elnökség értékelte az
időjárásfüggő, sokszor „sárda-
gasztó” versenyben a nyugati cso-
port eredményeit külön is. 

Az összesített pontszámok
alapján a Széria kicsik elnevezésű
futamok versenyében Marton
Zoltán ezüstérmet érdemelt, a Lada
kategóriában Tóth Vazul pedig
negyedik lett.

Külön öröm, hogy a hölgyek közt
aranyérmes lett Tóth Zsuzsanna.
Az ifik között ugyancsak az első
helyen végzett Tóth Koppány. 

– Óriási teljesítmény az is, hogy a
Széria kategóriában bronzérmes
lett Molnár József, míg Kovács
Szabolcs a 6. helyen végzett.
Az úgynevezett AS-kategóriában,
vagyis a „mindent szabad”
versenyben Kövér Zoltán az ötödik
helyen végzett.

Le a kalappal a versenyzők előtt
annak ellenére, hogy az elnök,
Lakatos Róbert még jobb ered-
ményekre számított. Ugyanis az
idén már több helyszínen voltak
elsők is a csapatversenyben, fogal-
mazott az elnök. Ám sok műszaki
problémájuk akadt, sokat kellett
szerelni menet közben, ami vissza-
vetette az időeredményeket. 
Ezért is nagyszerű a bronzérem a
csapatversenyben, tette hozzá
Lakatos Róbert. 
A jó évzárás tehát azt vetíti előre,
hogy a vépi Speed Car Autómo-
torsport Egyesület tagjai nyugodt
lelkiismerettel tekinthetnek a
2022-es év indítása elé, hangzott
el. 

–gyz   Fotó

Bronzérmes a vépi Speed Car Autómotor Polgármesteri napló
2021.10.20-21. TÖOSZ

regionális értekezlet Zalakaros
2021.10.22. Tárgyalás torna-

teremügyben Budapesten
2021.10.25. 8:30 Vezetői értekezlet
2021.10.28. TOP pályázati 

egyeztetés a megyeházán
A temető bővítésének kitűzése

2021.10.29. Önkormányzati 
konferencia Bükön

Szennyvízcsatorna átadó-
ünnepség Pecölben

2021.11.03. Településrendezési 
tervekről tájékoztató a megye-
házán

2021.11.04. Gamesz-raktár
építésfelügyeleti ellenőrzés

2021.11.08. Egyeztetés a
főépítésszel Szombathelyen

2021.11.09. TÖOSZ online 
elnökségi gyűlés

2021.11.11. 2022-es költség-
vetés tervezése az intéz-
ményvezetőkkel

2021.11.12. TOP+ pályázati 
lehetőségekről előadás
Szombathelyen

2021.11.15. Pályaorientációs 
nap a hivatalban

-pm-
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Méltóságteljes megemlékezés 
Újra és újra elsiratjuk szeretteinket,
akik már nem lehetnek velünk. A csend
és a gyertyák, a mécsesek, koszorúk és
a virágok azonban nemcsak minden-
szentekkor és halottak napján jelzik,
hogy lelkünkben mindig ott vannak ők
(kép). Az elhunyt édesanyák és édes-
apák, a testvérek és a gyermekek, roko-
nok Vépen is örökké hiányozni fognak
szeretteiknek. A november végi kis lán-
gok fénye és a fuvallatban hajladozásuk
azonban mutatják: sokan hisznek a
lélekvándorlásban. Éber álmaikban bi-
zonyára találkoznak is egymással…    

-gyz Fotó: tk   

Semmi sem változott...
Családi diskurzus: - Ez lesz az első év, hogy 

a koronavírus miatt nem megyünk Hawaira.
Eddig ugyanis a pénz miatt nem mentünk...  

-Net: Bikuci.hu
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